
 

 

 

ROMÂNIA 

JUDEŢUL ALBA  

MUNICIPIUL ALBA IULIA 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

    PROCES VERBAL 

 

 Încheiat azi  22 mai 2015  2015,  în cadrul  şedinţei  ordinare a Consiliului Local 

al municipiului  Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 557/2015 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marcel Jeler: ”Supun la vot aprobarea proceselor verbale ale ședințelor 

anterioare. Cine este pentru?” 

”Fiind supuse la vot, acestea au fost votate cu 16 voturi pentru.” 

 

Intră în sala de ședință domnul consilier Pocol Dorin. 

 

Paul Voicu: "Din totalul de 21 de consilieri aleși, sunt prezenți un număr de 17 

de  consilieri. Lipsesc domnii consilieri Jidveian Ovidiu Viorel, Domuța Iulius Viorel, 

Petric Vasile, Zdrânc Daniel.  Domnul consilier Petric Daniel intră  în sala de ședință 

în timpul discutării proiectului nr. 1 al ordinii de zi.  Aşadar, şedinţa noastră este legal 

constituită.” 

Marcel Jeler: „Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările 

şedinţei noastre  participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Teofila Ţîr – director 

executiv, doamna Silvia Moldovan – director tehnic, d-na Georgeta Rânghet – şef 

Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, d-na 

Mihaela Petcu - consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, 

autoritate tutelară,  doamna Călin Hedviga - arhitect şef,  doamna Crina Dumitrescu – 

Director Direcţia Programe, domnul Bucur  Vasile – şef Birou resurse umane, relaţii 

internaţionale, doamna Aurica Groza - șef  Serviciu public comunitar pentru cadastru 

și agricultură, domnul Inurean  Ioan- şef  Serviciu administrarea patrimoniului local, 

doamna Delia Cristescu - director SPAS, doamna Ileana Krisbai – Şef Serviciu 

administrarea activităţilor domeniului public şi privat, precum şi presa." 

 Paul Voicu: "Supun  aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea pentru 

această şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este 

pentru?" 

 "Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu  17  voturi pentru." 

 Paul Voicu: "Pe ordinea de zi avem 33  proiecte  de hotărâri.  Suplimentar au 

fost introduse 4 proiecte: 

 34. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizației datorate 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Salubris Alba  
 



 

 

 

 35. Proiect de hotărâre privind  însuşirea documentaţiei de apartamentare pentru 

imobilul situat în Alba Iulia, str. Gladiolelor, nr. 7B. 

 36. Proiect de hotărâre  privind alocarea unor sume de bani din bugetul local 

pentru activități culturale. 

  37.  Proiect de hotărâre privind  completarea protocolului de cooperare între 

Municipiul Alba-Iulia și Muzeul Național al Unirii  Alba-Iulia în vederea valorificării 

patrimoniului cultural  istoric  al Municipiului Alba-Iuliaaprobat prin Hotărârea nr. 

143/2014 a Consiliului local. 

 

 În cadrul proiectului nr. 14. Aprobarea unor documentații de urbanism s-au 

introdus 2 articole noi:  Art.12: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „AMPLASARE 

RADIO – RADIO UNIREA FM, ALBA IULIA, ZONA SEIGAU, STR. 

LALELELOR, solicitant SARMES GEORGETA DOINA PENTRU SC UNIREA 

PRES SRL”, conform planului de situatie anexat și Art.13: Aprobă Planul Urbanistic 

Detaliu „AMPLASARE LUCRARE DE ARTA „ AMPRENTA CETATII” 

ISTORICE ALBA IULIA, CETATEA ALBA CAROLINA, LATURA DE VEST 

solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, conform planului de situatie anexat. O să vă 

spună  doamna Hedviga de ce am fost să o introducem peste ordinea de zi. Iar articolul   

Art.4: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „AMENAJARE TERENURI DE TENIS, 

ALBA IULIA, CETATEA ISTORICA, LATURA DE NORD, INTRE RAVELINUL 

SF. ELISABETA SI CONTRAGARDA RAVELINULUI, solicitant ASOCIATIA 

CLUBUL SPORTIV AMBASADOR”, conform planului de situatie anexat și Art.7: 

Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTE SEMICOLECTIVE, 

ALBA IULIA, STR. ABRUDULUI, NR.8, solicitant OARGA VIRGIL 

GHEORGHE”, conform planului de situatie anexat,  sunt retrase  de pe ordinea de zi. 

   Aş vrea să fac o propunere. Dintre toate apartamentele pe care le avem aş propune 

unul sau două, câte vreţi să le păstrăm. Am discutat cu executivul pentru că ştiţi bine 

că se ivesc probleme de urgenţă sau sociale. Vă propun să lăsăm unu sau două pentru 

cazuri care se ivesc.” 

  Vasile Crişan: „Lăsaţi trei şi peste jumătate de an  mai puteţi vinde una.” 

  Paul Voicu: „Eu propun două. Vă rog să spuneţi care sunt mai bune.” 

  Mihai Pripon: „Apartamentul 1 din blocul A9 care are trei camere şi 

apartamentul 1 din blocul G1 care are două camere.” 

  Pocol Dorin: „Eu m-am uitat aseară, că eu l-am ascultat pe domnul Primar să 

citesc. Şi am văzut preţurile cu tot cu TVA. Nu vi se par un pic cam mici preţurile?” 

  Paul Voicu: „Fiind licitaţie, eu zic că nu e mic!” 

  Pocol Dorin: „Şi există o tehnică! Vin trei, doi nu mergem!” 

  Mihai Pripon: „În apartamentele respective au funcţionat grădiniţe. Trebuie 

făcute băile, bucătăria.” 

  Mircea Hava: „Ele au fost făcute pentru grădiniţe. Cine cumpără, trebuie să se 

apuce de lucru.” 

  Mihai Pripon: „Deci, proiectul 26. Aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al municipiului Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui 

imobil (apartament) situat în Alba Iulia, str.Samuel Micu(Margaretelor), bl.A9, ap.1 şi 



 

 

 

  27. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui imobil (apartament) situat în Alba 

Iulia, str.Samuel Micu(Margaretelor), nr.7, bl.G1, ap.1 îl retragem.” 

 Supun la vot proiectul ordinii de zi cu  modificările și completările aduse. Cine 

este pentru?” 

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17  voturi pentru.” 

Paul Voicu: ”Și acum vă prezint următorul  

 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

    1.  Aprobarea cuantumului  și numărul burselor care se acordă elevilor din 

învățământul preuniversitar de stat din municipiul Alba Iulia, începând cu anul școlar 

2015-2016                                                                                                                                

            Inițiator :  

                                                                            Consilier  

      Sandu Cornel Stelian 

 2. Zilele Orașului Alba Iulia – Alba Fest 

 3. Deplasarea d-lui Comănici Florian, conducător auto în cadrul Primăriei 

municipiului Alba Iulia, în Hlinsko – Cehia cu microbuzul AB 05 DYW, în perioada 

25-30 iunie 2015 

 4. Aprobarea tarifului minim pentru serviciile de pază prestate de către Serviciul  

Poliţia Locală a municipiului Alba  Iulia 

 5. Modificarea Hotărârii nr. 144/2014 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia  

 6. Modificarea Hotărârii nr.309/2014 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia  

 7. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici a proiectului de reabilitare a rețelei 

de iluminat public, str. Horea, Alba Iulia  

 8. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici a proiectului de reabilitare a rețelei 

de iluminat public, str. Gladiolelor, Alba Iulia   

 9. Repartizarea unei locuințe pentru tineri destinate închirierii, rămasă vacantă, 

realizată de către Agenția Națională de Locuințe 

 10. Stabilirea criteriilor de punctare a cererilor de înscriere a copiilor în creșele 

din municipiul Alba Iulia  

 11. Aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției 

părinților/reprezentanților legali pentru copii care frecventeză creșele din subordinea 

Direcției creșe 

 12. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia  

 13. Modificarea si completarea Hotărârii nr. 89/26.03.2013 privind desfasurarea 

activitatilor comerciale de tip COMERT STRADAL in CETATEA ALBA CAROLINA 

– ZONA INTERIOARA A FORTIFICATIEI, delimitata de conturul exterior al 

bastioanelor si curtinelor municipiului Alba Iulia 

 14. Aprobarea unor documentații de urbanism :  

 Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal „EXTINDERE CALE ACCES 



 

 

 

PENTRU LOCUINTE INDIVIDUALE PRIN MODIFICARE PUZ aprobat cu HCL 

320/2011, ART.10, ALBA IULIA, STR. IZVORULUI, solicitant NETOTEA 

VALENTIN, NAIDIN MARIA”, conform planului de situatie anexat, 

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, ALBA IULIA, PACLISA, STR. CARPENULUI, solicitant FLOREA 

FLORICA, CONSTANTIN MARIA, RIB MARIA”, conform planului de situatie 

anexat, 

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE ZONA 

FUNCTIONALA DIN UTR „V4” ZONA SPATIILOR PLANTATE IN „MA3” ZONA 

MIXTA (PENTRU CONSTRUIRE BIROURI), ALBA IULIA, STR. BRANDUSEI, 

solicitant HOCA ROBERT ANDREI”, conform planului de situatie anexat,  

 Art.4: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „AMENAJARE TERENURI DE 

TENIS, ALBA IULIA, CETATEA ISTORICA, LATURA DE NORD, INTRE 

RAVELINUL SF. ELISABETA SI CONTRAGARDA RAVELINULUI, solicitant 

ASOCIATIA CLUBUL SPORTIV AMBASADOR”, conform planului de situatie 

anexat - este retras de pe ordinea de zi.  

 Art.5: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „EXTINDERE PE ORIZONTALA SI 

VERTICALA SPATIU COMERCIAL, ALBA IULIA, STR. NICOLAE BALCESCU , 

NR. 5F, solicitant TARSINA NICOLAE SI TARSINA OLGA”, conform planului de 

situatie anexat, cu conditia aplicarii reglementarilor propuse privind volumetria si 

fatada spre piata pentru toate extinerile ulterioare. 

 Art.6: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „SCHIMB DE DESTINATIE DIN 

CROITORIE IN SPATIU COMERCIAL – SECTIE PRODUSE DE PANIFICATIE 

CU EXTINDERE, ALBA IULIA, B-DUL TRANSILVANIEI, NR.15, solicitant SC 

ANDREEAS COMPANY SRL, MEDREA IOAN, MEDREA REGHINA”, conform 

planului de situatie anexat,  

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTE 

SEMICOLECTIVE, ALBA IULIA, STR. ABRUDULUI, NR.8, solicitant OARGA 

VIRGIL GHEORGHE”, conform planului de situatie anexat - este retras de pe ordinea 

de zi  

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTE 

SEMICOLECTIVE, ALBA IULIA, STR. THEODOR AMAN, NR. 24, BUDACA 

DANA TIBERIA pt. TUDOR GABRIEL OCTAVIAN”, conform planului de situatie 

anexat,  

 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE CASA DE VACANTA, 

ALBA IULIA, ZONA PRIMPRETOR, solicitant VLAD RADU VASILE si VLAD 

RUSALINA ALINA”, conform planului de situatie anexat,  

 Art.10: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE GALERIE DE ARTA 

– ATELIER ARTIST PLASTIC, ALBA IULIA, CETATEA ALBA CAROLINA, 

CAPONIERA dintre BASTIONUL SF. MICHAEL si SF. CAROL, solicitant SC 

BREASLA SRL”, conform planului de situatie anexat,  

 Art.11: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE PUZ aprobat cu HCL 

14/2010, ART.4 pt. CONSTRUIRE COMPLEX SCOLAR PT.INVATAMANT 

PRESCOLAR SI GIMNAZIAL IN CADRUL SEMINARULUI TEOLOGIC 



 

 

 

ORTODOX SFANTUL MITROPOLIT SIMION STEFAN, ALBA IULIA,B-DUL 

TRANSILVANIEI, NR.36°, solicitant ARHEPISCOPIA ORTODOXA ROMANA 

ALBA IULIA”, conform planului de situatie anexat. 

 15. Dezmembrarea și înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba 

Iulia asupra unor imobile (terenuri) situate administrativ în Alba Iulia (zona Stadion) 

 16. Parcelarea și înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia 

asupra imobilului (teren), situat administrativ în Alba Iulia, str. Primăverii, nr. 28A 

 17. Atribuirea în proprietatea solicitanților proprietari ai apartamentelor, terenul 

aferent locuinței în cotă indiviză deținută din construcții 

 18. Parcelarea și înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia 

asupra imobilului (teren) situat administrativ în Alba Iulia, str. Siretului, nr. 40 

 19. Însușirea documentației de rectificare a suprafeței imobilului situat în Alba 

Iulia, P-ța  I.C. Brătianu, nr.2 

 20. Parcelarea, schimbarea categoriei de folosință și înscrierea dreptului de 

proprietate în domeniul privat al municipiului Alba Iulia asupra unor imobile 

(terenuri), înscrise în CF nr. 95249 Alba Iulia  

 21. Aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de asociere 

nr.15.930/2007 încheiat între Consiliul Local şi Club Sportiv „MOVA” Alba Iulia 

 22. Modificarea Hotărârii nr.388/2014 a Consiliului local cu privire la aprobarea 

prelungirii termenului contractului de închiriere nr.985/2001 încheiat între Consiliul 

Local al municipiului Alba Iulia şi S.C.EUROMEDIA GROUP S.A. 

 23. Modificarea Hotărârii nr.389/2014 a Consiliului local cu privire la aprobarea 

prelungirii termenelor unor contracte de închiriere încheiate între Consiliul Local al 

municipiului Alba Iulia şi S.C.MULTIRECLAMA S.R.L. 

 24. Modificarea Hotărârii nr.107/2015 a Consiliului local referitoare la 

aprobarea vânzării prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, 

str.Andrei Mureșanu, nr.49 

 25. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui imobil (apartament) situat în Alba 

Iulia, str.Alexandru cel Bun(Ulmului), bl.UE9, ap.2 

 26. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui imobil (apartament) situat în Alba 

Iulia, str.Samuel Micu(Margaretelor), bl.A9, ap.1 - este retras de pe ordinea de zi. 

 27. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui imobil (apartament) situat în Alba 

Iulia, str.Samuel Micu(Margaretelor), nr.7, bl.G1, ap.1 - este retras de pe ordinea de zi. 

 28. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui imobil (apartament) situat în Alba 

Iulia, str.Samuel Micu(Margaretelor), nr.7, bl.G1, ap.2 

 29. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui imobil (apartament) situat în Alba 

Iulia, str.Samuel Micu(Margaretelor), nr.7, bl.G1, ap.3 

 30. Aprobarea încheierii contractului de vânzare-cumpărare a unei locuinţe 

construite din fonduri A.N.L., situate administrativ în municipiul Alba Iulia, 
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 1.  Aprobarea cuantumului  și numărul burselor care se acordă elevilor din 

învățământul preuniversitar de stat din municipiul Alba Iulia, începând cu anul școlar 

2015-2016                                                                                                                                

 Se dă cuvântul domnului consilier Sandu Cornel Stelian care  prezintă proiectul 

de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

   Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Sandu Cornel Stelian: ”Pot să prezint eu. Bursele s-au fixat acum vreo 3 - 4 ani la 

anumite niveluri. La acel moment erau cam de vreo 2-3 ori cât dădea ministerul, deși erau 

mici. Erau 42 și 35 de lei. Deci, 42 de lei era cea de performanță.  Și 35. Noi propunem 

undeva dublarea. Deci, 70 cele de 32  și 80 sau 100 cele care erau de 42. Deci, poate un 

pic mai mult decât dublu pentru cei care au performanțe deosebite. Efortul bugetar este 

estimat pe anul acesta, vorbind numai din septembrie încolo, undeva la 80 mii lei, pe anul 

viitor la 250 mii lei. Deci, este vorba despre o creștere a cuantumului burselor. 

    Paul Voicu: ”Discuții dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar supun la vot 

cine este pentru aprobarea acestui proiect."   

       „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru.” 
 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 158/2015 

 

  

 2. Zilele Orașului Alba Iulia – Alba Fest 

 Se dă cuvântul  domnului Robert Roman  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

   Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Robert Roman: ”Propunem modificarea denumirii Zilelor Orașului Alba-Iulia în 

Alba Fest, având în vedere că Primăria municipiului Alba-Iulia a obținut în 2014 

înregistrarea la OSIM pe acest brand tip Alba Fest.   Și o majorare a taxelor de chirie a 

domeniului public  tip activități economice, comerț ambulant și alimentație publică în 

cadrul evenimentului  la 100 lei/mp/zi. Este vorba doar în perioada de eveniment și doar 

în zona care se desfășoară  evenimentele și are în vedere și asigurarea sumelor necesare 

pentru energie electrică ce se consumă, pentru curățenie, salubrizare.” 

 Paul Voicu: ”Comisia?” 

 Vasile Crișan: ”Parțial favorabil. Deci, așa cum am discutat în comisie, vă spun că e 

mare taxa de la 10 lei la 100 lei pe metru pătrat. Gândindu-ne că, un exemplu: vinde mici. 

Vinde de 100 de milioane sau de cât vinde. Lui îi trebuie un spațiu. Ori ocupă numai doi 



 

 

 

metrii și lumea care cumpără stă în picioare și mănâncă. Ne gândim la acest aspect. Dar 

oricum ne gândim, eu am zis că e o sumă prea mare. Eu am zis că dacă o mărim de trei, 

cinci ori, 50 de lei ar fi o sumă rezonabilă. Aceasta este propunerea pe care o susțin. Am 

mai discutat și cu altă lume. Toată lumea zice că este o sumă prea mare 100 de lei. De la 

10 lei la 100 de lei dintr-o dată gândindu-ne că totuși, pentru a desfășura activitățile în 

bune condiții trebuie și o suprafață care ocupă  destul de onorabil.” 

 Paul Voicu: ”Dacă ați citit atent punctul 3 stabilește taxa pentru utilizarea 

domeniului public pentru activități comerciale. Păi terasa unde stau oamenii pe bănci  nu 

e activitate comercială. Întotdeauna s-au taxat și sunt colegii mei de la domeniul public, 

unde are el mezamplastul pentru activități comerciale.” 

 Mihai Coșer: ”Punctul de vânzare.” 

 Paul Voicu: ”Grătarul, frigiderul. Nu taxăm unde stau băieții și cu Buglea, Paul 

Voicu și Crișan și mănâncă doi mititei. Că acolo nu își desfășoară omul activitatea. Și 

atunci, pentru aceste activități comerciale eu zic că este ok, pentru că el vine și ia șase 

metrii pătrați sau 10 metrii pătrați, restul cât sunt 50 metrii pătrați corturi și mese unde 

stau oamenii nu se taxează. Niciodată nu am taxat.” 

 Albani Rocchetti Simone: ”Domnul Crișan! Știți cât se plătește în orașele din jurul 

nostru la evenimente de acest gen? La Sibiu am înțeles că este 200 lei, la Cluj      200-250 

lei.” 

 Paul Voicu: ”La Baia Mare 220 lei.” 

 Albani Rocchetti Simone: ”Mie mi se par corecte aceste valori.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”În comisie nu am știut că nu se plătește și spațiul. Și de 

aceea, eu propusesem  ce depășește 10 metrii - 50 de lei  sau ceva de genul, tocmai pentru 

a crea confort și cetățenilor  care consumă acolo. Eu am crezut că se plătește în întregime, 

nu numai spațiul respectiv. Iar dacă se plătește numai spațiul respectiv mi se pare chiar 

puțin 100 de lei.” 

 Paul Voicu: ”Domnul Pripon! Explicați puțin cum se taxează.” 

 Mihai Pripon: „Taxăm acolo unde își are pus grătarul. Două-trei corturi.” 

 Paul Voicu: ”Deci, ce am spus eu.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Deci, mesele unde se consumă  nu se taxează?” 

 Vasile Crișan: ”Cam câți metrii pătrați? O medie.” 

 Mihai Pripon: ”Cam 30 mp.” 

 Vasile Crișan: ”30 mp ar fi 30 de milioane. Gândiți-vă și dumneavoastră!” 

 Paul Voicu: ”Haideți, vă rog, să trecem la propuneri concrete. Spuneți ce propuneri 

aveți.” 

 Vasile Crișan: ”Eu am spus 50 de lei.” 

 Paul Voicu: ”Alte propuneri?” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Ce depășește 10 metrii să fie 50 de lei.” 

 Paul Voicu: ”Deci, până la 10 metrii să fie 100 de lei și ce depășește 10 metrii să fie 

50 de lei.” 

 Sandu Cornel Stelian: ”Corect.” 

 Paul Voicu: ”Alte propuneri.” 

 Mihai Coșer: ”Taxa aceasta, cu siguranță la prima vedere, pentru că ani de zile am 

păstrat  un nivel de taxă foarte redus, vi se pare o creștere bruscă. Dar vreau să spun că ea 



 

 

 

va cerne și va hotărî în cele din urmă cine sunt cei care vor putea să facă un comerț cu 

adevărat rentabil și profitabil. Nu orice vânzător de semințe și așa mai departe. Și doi la 

mână. Ca pentru o consolare pentru cei care gândesc, vai săracii. Și tot din punctul meu 

de vedere sunt situații foarte clare în care cei care au tras linie și și-au făcut sămădașul au 

rămas cu bani după zilele orașului. Nu suntem nici foarte de stânga din punctul acesta de 

vedere și nici de dreapta.  Eu cred că e o medie foarte sănătoasă această propunere de 100 

de lei pentru punctul de vânzare.” 

 Clepan Dimitrie: ”Nu o să fiți în pericol  să nu vină foarte mulți comercianți?” 

 Mihai Coșer: ”Nu.” 

 Paul Voicu: ”Mai vreți să spuneți ceva domnul Crișan?” 

 Vasile Crișan: ”Da. Dacă se urmărește reducerea numărului de comercianți, atunci 

puneți 100! Dacă se urmărește acest scop! Iar dacă se urmăresc încasările, vin și de la 

mulți!” 

 Mihai Coșer: ”Se urmărește și creșterea calității.  Bineînțeles,  cheltuielile pe care 

le face Primăria cu aceste evenimente nu sunt deloc mici.” 

 Pleșa Gabriel: ”Domnule Crișan! Noi am discutat puțin și la comisie. Știți foarte 

bine că sunt o mulțime de cheltuieli cu curățenia, cu curentul, că nimeni nu îi taxează cu 

curățenia și pentru curent, cu apa. Sunt lucruri care, din păcate, după fiecare eveniment 

intră pe facturile Primăriei. Și atunci, va trebui să revenim un pic.” 

 Vasile Crișan: ”Domnul viceprimar! Sunt de acord cu dumneavoastră. Atunci, 

trebuia să ne prezintă cel care ocupă 30 de metrii  ori 30 de zile ori atâta, plătește atâta, 

dintre care curent, apă, gunoi și cât rămâne. Dar nu cred că consumă dacă plătește 60 de 

milioane, nu cred că consumă de 20.” 

 Paul Voicu: ”Vă propun să depășim. Avem trei propuneri. Avem proiectul semnat 

de domnul Primar cu 100 de lei pe zi, propunerea domnului Crișan cu 50 de lei și 

propunerea domnului Sandu, diferențiat cu 100 de lei până la 10 metrii și 50 de lei 

diferența.” 

 Marius Adrian Costinaș: ”Vreau să întreb la articolul 1 de ce s-a ales Alba Fest și 

nu Alba-Iulia Fest? Care este diferența?” 

 Iancu Gheorghe: ”Acum e târziu. E ales. E aprobat. Nu mai ai ce face.” 

 Popa Pavel: ”Domnule președinte! Alba-Iulia va rămâne totuși Alba-Iulia sau ne 

vom trezi peste ani cu altă denumire care a fost în 1200?” 

 Mihai Coșer: ”Această denumire de Alba Fest va fi permanent completată cu  

Zilele Orașului Alba-Iulia. Dar este o denumire comercială. În program veți primi Alba 

Fest  și dedesubt Zilele Orașului.” 

 Pocol Dorin: ”Mi-am format și eu o părere dacă contează pentru colegi. Eu cred că 

nu e foarte bine să închiriem  vânzătorii sau businesul  care folosesc Zilele Orașului. 

Pentru că dacă se vor împuțina vor fi numai trei sau patru care sunt mai mari. Cu 

siguranță se va reflecta în prețul produsului pe care îl vinde și automat și cozi și un pic de 

disconfort și automat în buzunarul cetățeanului. Eu cred că propunerile, teoretic,  nu au 

fost nici una rea, dar cred că totuși a domnului Crișan cu 50 de lei mi se pare rezonabilă. 

Zic personal, impropriu. Mă pun în locul cetățeanului și așa ar trebui să gândim de data 

aceasta.” 

 Paul Voicu: ”Supun la vot proiectul așa cum a fost prezentat.” 



 

 

 

 Marcel Jeler: ”Cu mențiunea că dacă se întrunește numărul de voturi cad celelalte 

propuneri.” 

 Medrea Bogdan: ”Nu votăm inițial propunerile?” 

 Paul Voicu: ”Niciodată nu am votat. Întotdeauna proiectul. Aduceți-vă aminte. 

Dacă vreți umblăm la procesele verbale. Întotdeauna am votat proiectul.” 

 Pocol Dorin: ”După aceea cu amendamente.” 

 Clepan Dimitrie: ”Dacă vor fi puține firme care își permit să vină la prețurile 

acestea și domnul Pocol a zis, se poate crea un mare disconfort  pentru cetățeni creându-se 

cozi foarte mari.” 

 Pleșa Gabriel: ”Domnule președinte! Sunt aici colegii de la domeniul public. Sunt 

zeci de cereri. Nu știm cum să le selectăm. Să nu vă faceți probleme în sensul acesta.” 

 Ioan Bogățan: ”Eu propun să rămână, să se voteze proiectul așa cum este. Pentru că 

suta de lei este pentru activitățile economice  nu și pentru spațiile adiacente. Pentru că, 

altfel ar trebui să luăm două prețuri. Unul pentru unde se fac toate produsele respective   

și să mai facem încă un preț pentru cei care au mese.” 

 Mihai Coșer: ”Și mai există un aspect la care vă rog să vă gândiți. Și anume, la 

capacitatea de populare a spațiului cu agenți economici. Pentru că noi, de exemplu, dacă 

anul acesta punem zilele orașului în Piața Cetății, o mare suprafață este deja concesionată 

sau închiriată prin licitație. Mai rămân zonele pe care deja le știți.” 

 Pocol Dorin: ”Oricum taxa este foarte mare de la un an la altul.” 

 Pleșa Gabriel: ”Taxa e foarte mică de mult timp. Putem spune lucrul acesta.” 

 Rareș Buglea: ”Domnule președinte! Supuneți la vot.” 

 Mircea Hava: ”Nu e nimic împotriva oamenilor și împotriva cui vine. Dacă crede 

cineva că, cu  15 lei - 30 de lei poți să stai pe 10 metrii, mi se pare, după tot ceea ce s-a 

făcut acolo în zonă și după tot ceea ce trebuie să facem! Dacă doriți vă aduc odată o 

chestiune din aceasta, pe care nu o vede nimeni. Curățenie! Se distruge iarba! Reparăm! 

Ce a fost când am văzut ce au celelalte orașe. Chiar așa s-a spus într-o situație de genul 

acesta? Deci, cât de cât. Și eu vă garantez că o să fie ok. Și vor veni comercianți.” 

 Iancu Gheorghe: ”Comerciantul care e comerciant vine. Indiferent la ce preț.” 

 Mircea Hava: ”Poate pe chestiunea aceasta și o să avem și un lucru de regulament 

în care să îi arate unde se amplasează din punct de vedere estetic. Cred că toată lumea ține  

la ce e acolo. Acum nu s-a făcut  și pe urmă să lăsăm să dea cu barosul în ele. 

Dumneavoastră votați! Puteți să faceți gratis! Dacă vreți, să le dăm niște bani!” 

 Paul Voicu: ”Alte discuții dacă mai sunt?  Dacă nu mai sunt, supun la vot proiectul 

așa cum a fost prezentat. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 13 voturi pentru, un vot împotrivă 

Vasile Crișan și 4 abțineri Șerdean Dorin Pavel, Pocol Dorin, Clepan Dimitrie, Medrea 

Bogdan.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 159/2015. 

 

 

 3. Deplasarea d-lui Comănici Florian, conducător auto în cadrul Primăriei 

municipiului Alba Iulia, în Hlinsko – Cehia cu microbuzul AB 05 DYW, în perioada 



 

 

 

25-30 iunie 2015 

  Se dă cuvântul  domnului Mihai Belală care prezintă proiectul de hotărâre 

precum și raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

   Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

    Paul Voicu: ”Discuții dacă mai aveți la acest proiect? Nu sunt, așadar supun la vot 

proiectul. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 160/2015 
 

 

 4. Aprobarea tarifului minim pentru serviciile de pază prestate de către Serviciul  

Poliţia Locală a municipiului Alba  Iulia. 

 Se dă cuvântul  domnului Voda  Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

   Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

    Paul Voicu: ”Discuții dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar supun la vot 

cine este pentru aprobarea acestui proiect."   

       „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 
 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 161/2015 

 

 5.  Modificarea Hotărârii nr. 144/2014 a Consiliului local al municipiului Alba-

Iulia. 

 Se dă cuvântul  doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

   Vasile Crișan: "Comisia a avizat  acest proiect de hotărâre." 

   Crina Dumitrescu: „Prin acest proiect solicităm majorarea contribuţiei locale a 



 

 

 

Primăriei municipiului Alba-Iulia de la suma de 1286710 mii la 1556229, ca urmare a 

faptului că bugetul atribuit  municipiului Alba-Iulia prin fonduri nerambursabile s-a 

majorat şi corespunzător şi contribuţia de 5% va fi mărită. Deci, solicităm o majorare.” 

  Paul Voicu: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine este 

pentru?” 

  „Fiind supusă la vot, acesta a fost votat cu 17  voturi pentru  şi un vot împotrivă 

Vasile Crişan.” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 162/2015 

 

   6. Modificarea Hotărârii nr. 309/2014 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia. 

  Se  dă cuvântul domnului Gabi Armean care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Gabi Armean: „Prin HCL 309/2014 s-a aprobat acceptarea donaţiei staţiei de 

epurare de la cartierul Orizont. Ulterior, după închiderea contractului  şi a lucrărilor a 

rezultat că valoarea este de 150741,11. Se urmăreşte înregistrarea mijlocului fix în 

inventarul  domeniului public şi transmiterea la Apă Canal. Am propus modificarea 

articolelor 2 şi 3 cu valoarea corespunzătoare, reală a mijlocului fix.” 

  Paul Voicu: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine este 

pentru?” 

  „Fiind supusă la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru și o abținere Pocol 

Dorin.” 

   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 163/2015 

 

 

  7. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici a proiectului de reabilitare a rețelei 

de iluminat public, str. Horea, Alba Iulia.  

  Se  dă cuvântul domnului Gabi Armean care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Gabi Armean: „Se referă la aprobarea documentaţiei tehnico-economice pentru 

modernizarea reţelei de iluminat public pe bulevardul Horea. Este vorba de realizarea 

unei reţele noi, pentru că reţeaua existentă este veche. În acelaşi timp se face şi reţeaua de 

canalizaţie pentru telecomunicaţii.” 

   Paul Voicu: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine este 



 

 

 

pentru?” 

  „Fiind supusă la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru și o abținere Medrea 

Bogdan.” 

   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 164/2015 

 

  8. Aprobarea indicatorilor tehnico-economici a proiectului de reabilitare a rețelei 

de iluminat public, str. Gladiolelor, Alba Iulia.   

  Se  dă cuvântul domnului Gabi Armean care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Gabi Armean: „Se referă la reabilitarea reţelei de iluminat public pe strada 

Gladiolelor, cuprins între Vasile Goldiş, Revoluţiei, Gladiolelor şi strada Macului. La fel, 

înlocuirea reţelei existente cu reţea de iluminat nouă şi canalizaţie pentru telefonie, 

cablaj.” 

   Paul Voicu: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt. Supun la vot proiectul. Cine este 

pentru?” 

  „Fiind supusă la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru și o abținere Medrea 

Bogdan.” 

   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 165/2015 

 

 

      9. Repartizarea unei locuințe pentru tineri destinate închirierii, rămasă vacantă, 

realizată de către Agenția Națională de Locuințe. 

      Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate.  

   Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, 

protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

          Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Luminiţa Fara: „Este vorba de repartizarea unei garsoniere din Ampoi I care a 

devenit vacantă prin renunţare de la 1 mai. Luna trecută s-a aprobat lista de priorităţi. 

Următorul din listă.” 

  Paul Voicu: ”Întrebări dacă  sunt la acest proiect? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine 

este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18  voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 166/2015 

 



 

 

 

 

 

  10. Stabilirea criteriilor de punctare a cererilor de înscriere a copiilor în creșele 

din municipiul Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul doamnei Monica Dicoi care  prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

   Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

         Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

    Se dă cuvântul d-lui consilier  Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."   

   Monica Dicoi: „Este vorba de modificarea hotărârii. Deci, faţă de vechea hotărâre 

de anul trecut am două propuneri. Şi anume: criteriul privind domiciliul părinţilor, în 

sensul că anul trecut era un criteriu ca ambii părinţi să aibă domiciliul.  Acum a fost 

condiţie eliminatorie ca familiile care nu au domiciliul în Alba-Iulia, cererile părinţilor să 

nu fie luate în calcul. Iar a două era o condiţie eliminatorie  ca mamele care se află în 

concediu de creştere a copilului, copii aceştia să nu poată fi înscrişi pentru creşă. Iar 

pentru a veni în sprijinul mamelor am dat posibilitate şi mamelor care se află în concediu 

de creştere, care au copii şi împlinesc vârsta de unu sau doi ani până în luna februarie. 

Deci, am mărit cum ar veni, perioada.” 

   Sandu Cornel Stelian: „Cum spuneţi cu februarie? Că nu am înţeles.” 

   Monica Dicoi: „Numai puţin. Până acum, dacă mama se afla în concediu de 

creştere a copilului la înscrierea în creşă, deci, să zicem la 01. 09 nu putea să depună pe 

vechea hotărâre cererea, pe motiv că se află  în concediu de creştere a copilului şi este 

plătită de către bugetul de stat. Acum, noi am dat posibilitatea şi mamelor care încep în 

luna octombrie, noiembrie, decembrie, ianuarie, februarie să poată să îşi depună cerere, 

fiind condiţie să aducă copilul la 1 septembrie. Noi nu ţinem locul vacant până în 

februarie. Dar poate să îşi depună cerere.” 

   Sandu Cornel Stelian: „În acest moment aveţi concurenţă sau nu în creşă? Adică, 

sunt solicitări sau nu?” 

   Monica Dicoi: „Sunt solicitări.” 

   Sandu Cornel Stelian: „Depăşesc numărul de locuri?” 

   Monica Dicoi: „La creşa din Ampoi mai sunt patru locuri disponibile.” 

   Sandu Cornel Stelian: „Atunci, haideţi să facem chestiunea aceasta numai la 

creşa din Ampoi!” 

    Vasile Crişan: „Trebuie rezolvat cineva!” 

   Sandu Cornel Stelian: „Pentru că, pe criteriile acestea pe care le-aţi stabilit s-ar 

putea întâmpla ca o mămică care este în concediu de maternitate şi începe serviciul în 



 

 

 

februarie  să prinde loc să îşi ducă copilul din septembrie. Ea este acasă plătită de stat 

până în februarie, copilul la creşă şi un altul  care nu are ce face cu copilul să nu prindă  

loc.  Haideţi să facem unde aveţi surplus de locuri. Adică, la creşa cealaltă. Aici apare 

problema.” 

    Vasile Crişan: „Domnul Sandu! Trebuie rezolvat cineva şi de aceea pune!” 

    Mircea Hava: „Auziţi, domnul consilier! Chiar credeţi că dacă trebuie rezolvat 

cineva venim în Consiliul local!” 

    Albani Rocchetti Simone: „Eu vă spun cum este dincolo.  Cine locuieşte în 

acelaşi oraş unde e creşa, plata este una, iar cine are domiciliul în altă localitate este de 

cinci ori mai mult.” 

    Mircea Hava: „La noi nu este cazul. Deci, creşa din Ampoi, de fapt dispare una, 

amărăciunea aceasta! Nu e amărăciune. Este ok. Dar se construieşte o creşă nouă şi 

atunci ne vom muta acolo. Dar şi acolo, tot acelaşi număr de locuri este, nu?” 

   Monica Dicoi: „60.” 

   Mircea Hava: „Deci, creşte cu ceva locuri. Sper să fie cereri!” 

   Marcel Jeler: „Eu vreau să vă spun că, cred că propunerea este corectă pentru că, 

dacă ar fi şi alţii de acord cu propunerea domnului Sandu ar însemna să se creeze o 

inechitate în criteriile de punctare a înscrierilor. Şi cred că nu ar fi corect aşa. Deci, ar 

fi corect să păstrăm aceleaşi criterii pentru toate creşele, nu fiecare cu treaba ei.” 

   Mircea Hava: „Ştiţi care este treaba? Este ca şi cu timpul probabil. Nici nu ştim 

câte cereri vor veni. Pentru că, ne-am speriat la început că am avut vreo 300 de cereri.  

Şi pe urmă, când am făcut toată chestiunea, uitaţi-vă că sunt locuri goale. Deci, dacă 

va fi ceva în sensul acesta, aici suntem! Odată pe lună avem şedinţă de consiliu  şi 

modificăm  înspre bine.” 

    Monica Dicoi: „Deci, ar avea prioritate cele care sunt în concediu.” 

   Sandu Cornel Stelian: „Dacă punctajul e acelaşi, cum au prioritate? Dacă le 

punctaţi!” 

   Monica Dicoi: „Numai puţin. Condiţia eliminatorie ara aşa.” 

    Sandu Cornel Stelian: „Să nu fie în concediu de creştere a copilului!” 

   Monica Dicoi: „Corect. Să zicem că facem înscrieri de la 1 septembrie. Da? Noi 

nu puteam să nu luăm în calcul cererea unei mămici care începe la 1 octombrie. Sunt 

foarte multe solicitări care încep în septembrie, octombrie, noiembrie, decembrie şi 

prea puţine, până acum, care încep până la 1 februarie.” 

   Sandu Cornel Stelian: „Începeţi ca şi anul şcolar! Văd că vă legaţi de 

septembrie! Haideţi să nu ducem până în februarie. Că atunci, el în septembrie are un 

an şi cinci luni! Copilul! Să  ducem până în decembrie. Dacă primele luni începe, bun, 

să aducă copilul cu trei luni mai devreme. Să nu ducem până în februarie! Să zicem 

până în iunie.” 

    Monica Dicoi: „Ştiţi cum? Am împărţit anul  şcolar în două, practic. Septembrie, 

octombrie, noiembrie, decembrie, ianuarie, februarie  şi martie până în august, anul 

şcolar următor.” 

   Sandu Cornel Stelian: „De acord. Şi singura problemă care mi se pare 

inechitabilă este că două mămici, aproximativ aceleaşi condiţii, una este plătită în 

concediu de creştere a copilului să stea acasă cu copilul  şi alta nu. Şi pe punctajul 



 

 

 

dumneavoastră, cea care este plătită prinde loc şi cealaltă nu. Cum rezolvăm problema 

pentru că, creşa este în sprijinul  celor care nu pot să stea cu copilul? Cei care pot să 

stea, să stea! Deci, aici este problema.” 

   Monica Dicoi: „Să dăm posibilitate şi mămicilor până în ianuarie, februarie ca 

să nu constrângem doar mămicile care încep în septembrie.” 

    Sandu Cornel Stelian: „Îl aduc în anul următor!” 

     Monica Dicoi: „Sunt prea puţini. Adică, marea majoritate încep din 1 

septembrie.” 

   Sandu Cornel Stelian: „Dar de ce marea majoritate încep din septembrie şi nu 

încep în ianuarie, februarie, martie, aprilie, mai? Pentru că sunt nouă luni până în 

septembrie! De ce încep toate după 1 septembrie?” 

   Paul Voicu: ”Supun la vot proiectul aşa cum a fost propus. Cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru şi o abţinere Sandu 

Cornel Stelian.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 167/2015 

 

  11. Aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției 

părinților/reprezentanților legali pentru copii care frecventeză creșele din subordinea 

Direcției creșe. 

 Se dă cuvântul doamnei Monica Dicoi care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Monica Dicoi: „Este vorba de aprobarea costului mediu lunar de întreţinere. În 

prezent părinţii plătesc 6 lei. „ 

   Sandu Cornel Stelian: „Nu ne mai citiţi că este stabilit de lege!” 

   Monica Dicoi: „Doar că diferenţa între această contribuţie zilnică şi alocaţia de 12 

lei stabilită prin lege trebuie suportată de bugetul local, unde este cazul.” 

   Paul Voicu: ”Discuții? Dacă nu sunt, atunci supun la vot. Cine este pentru?” 

   ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 168/2015 
 

 

        12. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia.  

  Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 

sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 



 

 

 

   Popa Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

     Călin Hedviga: „Avem trei denumiri de străzi. De fapt, două denumiri şi a treia 

prelungim artera. Este vorba de strada Şardului, Ana Ipătescu şi Caraiman. 

 Paul Voicu: ”Discuții? Dacă nu sunt, atunci supun la vot. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 169/2015 

 

  

         13. Modificarea si completarea Hotărârii nr. 89/26.03.2013 privind desfasurarea 

activitatilor comerciale de tip COMERT STRADAL in CETATEA ALBA CAROLINA – 

ZONA INTERIOARA A FORTIFICATIEI, delimitata de conturul exterior al bastioanelor 

si curtinelor municipiului Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum și raportul de specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Călin Hedviga: „Vă propun modificarea regulamentului de comerţ stradal în 

Cetatea Istorică. De acum doi ani figurează un regulament care se referă la trăsuri, tonete 

mobile şi la genul de comerţ în timpul evenimentelor. Prin acest proiect modificarea se 

aduce doar tipului 2 de comerţ, toneta mobilă. De ce am făcut această modificare? Sau 

prin ce am făcut această modificare? Prin a stabili un traseu foarte bine determinat pe 

unde să circule aceste tonete mobile, pentru a nu exista situaţia conflictuală între  comerţul 

de la trăsuri şi ceilalţi, care desfăşoară comerţul acesta mărunt. Apoi, am vrut să definim 

mai clar partea estetică a tipului de tonetă. Aceasta este toneta pentru cafea, sucuri 

naturale. Aceasta este pentru patiserie, popcorn şi alte mărunţişuri. Şi am suplimentat 

numărul de tonete de la şase la opt.  Cele două tonete suplimentare răspund  la un nou tip 

de activitate comercială care se desfăşoară în Cetate şi anume informare şi ghid turistic 

care s-a format, acum se cristalizează şi pentru care sunt propuse aceste tonete unde vin şi 

se plimbă prin zonele populate şi interesate de către turişti şi pot desfăşura un fel de 

comerţ de tip suveniruri care promovează, de asemenea, zona istorică. Cam aceasta este 

modificarea pe care v-o propun.  Traseul porneşte în tot Parcul Unirii, podul carosabil 

peste şanţuri, între catedrală şi pe strada Unirii, în faţa Universităţii  şi prin Poarta 3 şi 

Poarta 1 pot desfăşura comerţ  de la locul de joacă până la crucea luminată şi în şanţuri, 

oriunde este necesar şi se doreşte. 

    Paul Voicu: ”Discuții? Dacă nu sunt, atunci supun la vot. Cine este pentru?” 

    ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 170/2015 
 

 



 

 

 

  14. Aprobarea unor documentații de urbanism: 

 Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal „EXTINDERE CALE ACCES 

PENTRU LOCUINTE INDIVIDUALE PRIN MODIFICARE PUZ aprobat cu HCL 

320/2011, ART.10, ALBA IULIA, ALEE DIN STR. IZVORULUI, solicitant 

NETOTEA VALENTIN, NAIDIN MARIA”, conform planului de situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Avizează extindere cale de acces pentru construire locuinţe 

individuale prin modificarea unui PU aprobat anterior. Suntem pe Dealul Furcilor pe 

strada Izvorului. Am avut aprobată această cale de acces iar propunerea nu face decât 

să extindă strada interioară pentru a dezvolta două parcele pentru locuinţe 

individuale.” 

 Paul Voicu: ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot. Cine este pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

  Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, ALBA IULIA, PACLISA, STR. CARPENULUI, solicitant FLOREA 

FLORICA, CONSTANTIN MARIA, RIB MARIA”, conform planului de situatie 

anexat. 
 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”La Pâclişa, deşi am mai avizat în zona aceasta care a fost 

introdusă în intravilan, acum revin cu modificarea soluţiei. Este vorba despre aceste 

două parcele prin repoziţionarea unei străzi interioare pe un teren destul de în pantă şi 

prin configurarea parcelelor pentru locuinţe individuale. Regulamentul PUG-ului se 

menţine în continuare acelaşi.” 

 Paul Voicu: ”Discuții dacă mai sunt la acest articol? Nu sunt, așadar supun la 

vot. Cine este pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 18 voturi pentru.” 

 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Albani Rochhetti Simone. 



 

 

 

 

  Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE ZONA 

FUNCTIONALA DIN UTR „V4” ZONA SPATIILOR PLANTATE IN „MA3” ZONA 

MIXTA (PENTRU CONSTRUIRE BIROURI), ALBA IULIA, STR. BRANDUSEI, 

solicitant HOCA ROBERT ANDREI”, conform planului de situatie anexat, cu conditia 

obtinerii, pana la aprobare, a avizelor de la Directia de Sanatate Publica, Agentia 

pentru Protectia Mediului, SC Electrica SA si Transgaz. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Călin Hedviga: ”Pe strada Brânduşei, vis a vis de Transavia, PUG-ul 

reglementează o zonă cu interdicţie de construire. În urma analizei din comisie s-a 

stabilit că această zonă verde cu interdicţie de construire  ar putea fi valorificată prin 

atribuirea unei funcţiuni de zonă mixtă în vederea construirii diverselor tipuri de 

activităţi. Cu ocazia aceasta am reglementat retragerea faţă de alineament la 10 metrii 

în ideea că pe viitor am putea dezvolta strada Brânduşei, regimul de înălţime şi alte 

condiţii de amplasare. Zona propusă este zonă mixtă cu regim maxim de înălţime        

P + E + M. Comisiile au dat aviz favorabil cu diferite condiţii din care o parte au fost 

îndeplinite şi o parte le menţinem.  Menţinem aceea de a obţine avizele de la DSP, 

Mediu, Electrica şi Transgaz până la aprobarea documentaţiei.” 

 Iancu Gheorghe: „Acolo sunt nişte conducte de gaz.” 

 Călin Hedviga: „Da. De aceea dorim să menţinem aceste condiţii.” 

 Paul Voicu: ”Discuții dacă sunt la acest articol? Nu sunt, așadar supun la vot. 

Cine este pentru aprobare cu condiţiile impuse?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

  

 Art.4:  Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „AMENAJARE TERENURI DE  

TENIS, ALBA IULIA, CETATEA ISTORICA, LATURA DE NORD, INTRE 

RAVELINUL SF. ELISABETA SI CONTRAGARDA RAVELINULUI, solicitant 

ASOCIATIA CLUBUL SPORTIV AMBASADOR”, conform planului de situatie 

anexat. 

 Călin Hedviga: „Articolul este retras de pe ordinea de zi deoarece nu avem 

avizul de la Muzeu.” 

 

 

 Art.5: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „EXTINDERE PE ORIZONTALA SI 

VERTICALA SPATIU COMERCIAL, ALBA IULIA, STR. NICOLAE BALCESCU , 

NR. 5F, solicitant TARSINA NICOLAE SI TARSINA OLGA”, conform planului de 

situatie anexat, cu conditia aplicarii reglementarilor propuse privind volumetria si 

fatada spre piata pentru toate extinerile ulterioare. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Călin Hedviga: „La punctul 5 se propune în zona Pieţei care este acum în 

renovare o etajare a unuia din magazinele  care sunt în alineament  pe această latură. 



 

 

 

Pentru aceasta am solicitat plan urbanistic pentru că ne interesează foarte mult 

volumetria. Este vorba de unul din spaţiile acestea. Prin PUD am stabilit o volumetrie 

pe care toţi viitorii solicitanţi să o respecte, aşa cum am făcut cu zugrăvirea blocului 

280. Condiţia va fi menţinută în hotărâre.” 

  Paul Voicu: ”Supun la vot. Cine este pentru aprobare cu condiţia propusă?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

  

 

  Art.6: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „SCHIMB DE DESTINATIE DIN 

CROITORIE IN SPATIU COMERCIAL – SECTIE PRODUSE DE PANIFICATIE 

CU EXTINDERE, ALBA IULIA, B-DUL TRANSILVANIEI, NR.15, solicitant SC 

ANDREEAS COMPANY SRL, MEDREA IOAN, MEDREA REGHINA”, conform 

planului de situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Călin Hedviga: ”Tot PUD schimb de destinaţie din croitorie în spaţiu comercial, 

produse de panificaţie şi expunere. Propunerea din detaliu este extindere cu parter a 

unei construcţii de 14-15 metrii, regim de înălţime parter. Comisiile au dat aviz 

favorabil. Condiţia de obţinere a avizelor de la locatarii de la parter şi asociaţia de 

proprietari au fost îndeplinite.” 

 Paul Voicu: ”Supun la vot. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 16 voturi pentru şi un vot împotrivă 

Vasile Crişan.” 

 

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTE 

SEMICOLECTIVE, ALBA IULIA, STR. ABRUDULUI, NR.8, solicitant OARGA 

VIRGIL GHEORGHE”, conform planului de situatie anexat,  

 Călin Hedviga: „Vă propun retragere de pe ordinea de zi deoarece nu sunt 

îndeplinite condiţiile.” 

 

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTE 

SEMICOLECTIVE, ALBA IULIA, STR. THEODOR AMAN, NR. 24, solicitant 

BUDACA DANA TIBERIA pt. TUDOR GABRIEL OCTAVIAN”, conform planului 

de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Călin Hedviga: ”Luna trecută am avut un plan urbanistic de locuinţe 

semicolective peste conducta transgaz  nu l-am promovat pentru că nu avea avizul. 

Acum a fost prezentat avizul. Mai mult, am şi o volumetrie pentru dumneavoastră. 

Comisia aviz favorabil. Condiţia a fost îndeplinită.” 

 Paul Voicu: „Supun la vot. Cine este pentru?” 

 „Fiind supus la vot, articolul 8 a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

 



 

 

 

  Art.9: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTA 

UNIFAMILIALA, ALBA IULIA, ZONA PRIMPRETOR, STR. POIANA 

NARCISELOR, solicitant VLAD RADU VASILE si VLAD RUSALINA ALINA”, 

conform planului de situatie anexat.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem 

obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

 Călin Hedviga: ”Spre Şard este o zonă pe care am introdus-o de curând în 

intravilan. Reglementăm modul de amplasare a locuinţei individuale, dezvoltare a 

străzii, retragerea faţă de alineament. Comisia favorabil dar eu v-aş ruga să acceptaţi 

modificarea titulaturii din casă de vacanţă în locuinţă familială, aşa cum este zona 

reglementată prin PUG.” 

 Paul Voicu: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru?” 

 „Fiind supus la vot, articolul 9 a fost votat cu 17 voturi pentru.” 
 

 Art.10: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE GALERIE DE ARTA 

–ATELIER ARTIST PLASTIC, ALBA IULIA, CETATEA ALBA CAROLINA, 

CAPONIERA dintre BASTIONUL SF. MICHAEL si SF. CAROL, solicitant SC  

BREASLA SRL”, conform planului de situatie anexat. 

 Călin Hedviga: „Retragerea de pe ordinea de zi deoarece nu avem avizul  de la 

Cultură care se redactează, domnul Primar, de două săptămâni.” 
 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Rareş Buglea. 

 

  Art.11:  Aprobă Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE PUZ aprobat cu HCL 

14/2010, ART.4 pt. CONSTRUIRE COMPLEX SCOLAR PT.INVATAMANT 

PRESCOLAR SI GIMNAZIAL IN CADRUL SEMINARULUI TEOLOGIC 

ORTODOX SFANTUL MITROPOLIT SIMION STEFAN, ALBA IULIA, B-DUL 

TRANSILVANIEI, NR.36°, solicitant ARHEPISCOPIA ORTODOXA ROMANA 

ALBA IULIA”, conform planului de situatie anexat, cu conditia completarii 

consultarii publicului cu acordul tuturor vecinilor directi.  

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Călin Hedviga: ”La 11 am solicitat modificarea PUZ-ului aprobat pentru 

Seminarul Teologic, din capăt de la bulevardul Transilvaniei. Aceasta este catedrala. 

Acesta este PUZ-ul aprobat anterior.  Aşa arătau construcţiile amplasate pe parcelă. Şi 

acum, modificarea constă în reaşezarea lor, în reamplasarea lor.  Se unifică un pic între 

ele, e o altă distribuţie a aceloraşi spaţii.” 

 Petric Vasile: „E teren de fotbal acolo? Sau ce este?” 



 

 

 

 Marius Adrian Costinaş: „Au şi teren de fotbal, doamna Hedviga?” 

 Paul Voicu: „Doamna Hedviga! Comisiile?” 

 Călin Hedviga: „Comisiile au zis aşa. Favorabil cu condiţia să se obţină avizul 

de la toţi vecinii. Şi nu ne-a parvenit încă.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Domnule preşedinte! Aici cred că ar trebui o discuţie 

mai amplă dacă nouă ne-ar mai trebui o şcoală gimnazială în municipiu sau nu ne-ar 

mai trebui. Până la urmă, li se adresează aceloraşi copii din municipiu. Copiii care se 

vor duce la seminarul acesta teologic sunt copii care provin de la şcolile  acestea din 

municipiu, şcoala 2, 6 care nu sunt chiar pline, Şcoala 9 care este goală. Şi atunci, 

problema este dacă merită să se mai construiască o şcoală, că până la urmă nu 

construiesc din banii lor!  Că Arhiepiscopia nu are bani! Întreţinerea, cheltuielile 

materiale ale Seminarului teologic tot Primăria le suportă.  Şi în condiţiile în care 

există şcoli goale, dacă merită să mai construim alte şcoli! E o discuţie mai amplă aici 

de ţinut  şi de reorganizare a reţelei.” 

 Pocol Dorin: „Dar ei pun din punct de vedere urbanistic problema!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Ei vor să facă acolo un complex. Fac o şcoală generală. 

Copiii aceştia tot de la şcolile din Alba-Iulia sunt care rămân goale!” 

 Mircea Hava: „Vor merge foarte mult şi pe laic. Rămâne pe laic. Dacă tot 

discutăm. Vor să facă şi romano catolicii. Ei au obţinut avizul de la Ministerul Culturii 

Tot ce înseamnă deschiderea spre laic, înseamnă deschiderea pungii la ..... Ei, acum 

vin la noi să vadă cum, pentru că legea învăţământului modificată şi răsmodificată nu 

prea le mai dă voie ca înainte. Vom vedea ce vom face în zona aceasta pentru că 

trebuie să facem ceva. Nu poţi să plăteşti atât. Dar poate facem ceea ce trebuie. Ai 

elevi? Câţi elevi ai? 10. Primeşti bani pentru 10 elevi! Şi atunci, să vedem din ce bani 

plăteşti curent, lumină. Nu. E prea largă chestia.” 

 Paul Voicu: „Bun. Acum, cu alte cuvinte, noi am aprobat PUZ-ul. Acesta este cu 

o reamplasare.” 

 Petric Vasile: „Acolo era o discuţie cu drumul ce ocoleşte, dacă se respectă, e o 

uşă închisă, e o poartă închisă, un drum public. Nu ştiu cum a rămas.” 

 Călin Hedviga: „Deci, modificarea nu atinge soluţia adoptată vis a vis de acel 

accel. El se menţine chiar dacă este o poartă. Dar reglementată urbanistic.” 

 Paul Voicu: „Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectul aşa cum 

a fost prezentat. Cine este pentru?” 

 „Fiind supus la vot, articolul 11 a fost votat cu 14 voturi pentru şi 2 abţineri 

Pleşa Gabriel, Sandu Cornel Stelian.” 

 

 Revine în sala de şedinţă domnul consilier Rareş Buglea. 

 

 

 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „AMPLASARE RADIO – RADIO 

UNIREA FM, ALBA IULIA, ZONA SEIGAU, STR. LALELELOR, solicitant 

SARMES GEORGETA DOINA PENTRU SC UNIREA PRES SRL”, conform 

planului de situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 



 

 

 

specialitate. 

 Călin Hedviga: ”Antenă Unirea FM. Înainte de a vă spune în ce constă, trebuie 

să vă aduc aminte că în 2009, pe acest teren  care se află în prezent la limita teritoriului 

intravilan al municipiului am aprobat,  pe atunci fiind în extravilan o staţie de telefonie 

mobilă pentru Orange. Planul urbanistic deja a fost aprobat nu a produs efecte pentru 

că nu s-a mai obţinut autorizaţia ulterior. Deci, terenul este liber de sarcina respectivă. 

Iar acum am considerat că este amplasamentul potrivit pentru o staţie de radio FM 

pentru că este la limita intravilanului şi pentru că modul cum este amplasat pe o 

parcelă de aproximativ 6000 mp, numai bucăţica aceasta este dedicată antenei propriu 

zisă. Antena are o înălţime de 12,5 metrii. Deci, mai scundă şi mai puţin agresivă decât 

cea de Orange şi se dezvoltă pe un teren cu rază de şase metrii. Consultarea populaţiei 

este făcută iar pentru mediu de abia s-au făcut procedurile. Deci, aceasta este o 

condiţie pe care v-aş propune să o menţinem la autorizare.” 

 Mircea Hava: „Eu nu am nici o problemă cu radio şi nici o antenă! Ce populaţie 

e acolo?” 

 Iancu Gheorghe: „Dar în ce zonă e?” 

 Călin Hedviga: „Continuare strada Lalelelor.” 

 Paul Voicu: „La lizieră cu pădurea.” 

 Mircea Hava: „În care există o casă la capăt şi celelalte terenuri sunt ale omului! 

Ce se întâmplă? Eu vreau să vă spun, câteodată să nu cădem în absurd. Nu vorbesc de 

treaba aceasta! Nu mai facem nimic că poate! Şi din câte ştiu, terenul este al 

proprietarului!” 

 Călin Hedviga: „Da. Eu susţin amplasamentul pentru că este la limita oraşului.” 

 Mircea Hava: „Ştiu.” 

 Paul Voicu: „Discuţii dacă mai aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru aprobare cu condiţia impusă?” 

 „Fiind supus la vot, articolul  a fost votat cu 16 voturi pentru şi o abţinere Popa 

Pavel.” 

 

 Mircea Hava: „Care este treaba, domnul Popa?” 

 Popa Pavel: „La Oarda poate că va fi cândva locuit teritoriul din vârful dealului, 

care nu ni s-a aprobat, atunci nici aici.” 

 Mircea Hava: „Bravo! Aici, îmi place!” 

 Popa Pavel: „Pe blocuri sau în apropierea caselor putem aproba! Dar la Oarda 

ba!” 

 Mircea Hava: „Domnul consilier! Ţineţi minte ce am spus şi atunci! Câteodată  

alunecăm în absurd!” 

 Paul Voicu: „Corect!” 

 Mircea Hava: „Nu e  bine să facem treaba aceasta pentru că suntem oameni cu 

picioarele pe pământ şi oameni care ştiu ce înseamnă! Exact ce aţi spus! Dacă vreodată 

o să ajungă locuit vârful dealului de la Oarda, nu ştiu ce o să facem!” 

 Popa Pavel: „Dar oamenii nu se pot înţelege cu copiii lor că nu au semnal!” 

 

 Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Rareş Buglea. 



 

 

 

 Revine în sala de şedinţă domnul consilier Albani Rocchetti Simone. 

 

 Art.13: Aprobă Planul Urbanistic Detaliu „AMPLASARE LUCRARE DE 

ARTA „ AMPRENTA CETATII” ISTORICE ALBA IULIA, CETATEA ALBA 

CAROLINA, LATURA DE VEST solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, conform 

planului de situatie anexat. 

 Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

 Călin Hedviga: „Municipiul Alba-Iulia are o lucrare de artă cu emblema Cetăţii 

istorice. Are o dimensiune de 2,20/1,80 realizată din bronz şi prezentul PUD nu face 

decât să propună amplasarea acestei embleme care are şi rol de cunoaştere a turiştilor. 

Propunerea noastră a fost pe una din accesele principale care se face pe podul 

carosabil din Cetate spre catedrală. Pentru a vă convinge că este un amplasament 

potrivit, v-am făcut nişte poze.” 

 Paul Voicu: „Discuţii dacă mai aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este 

pentru amânarea acestui articol?” 

 „Fiind supus la vot, articolul  a fost votat cu 17 voturi pentru.” 

 

   

 

 Art.14 Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.4, art.5, 

art.6, art.9, si art.10 perioada de valabilitate de 3 ani. 

 Călin Hedviga: „La art. 14 şi 15 avem termenele de valabilitate.” 

 Paul Voicu: „Supun la vot. Cine este pentru?” 

 „Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu  17 voturi pentru.” 

 

 Art.15 Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.7 si art.8 

perioada de valabilitate pana la aprobarea unei alte documentatii de urbanism pe 

terenul reglementat. 

 Paul Voicu: „Supun la vot. Cine este pentru?” 

 „Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu  17 voturi pentru.” 

  

  

 Paul Voicu: ”Supun la vot proiectul nr. 14 împreună cu articolele. Cine este 

pentru aprobare?” 

 ”Fiind supus la vot, proiectul şi articolele au fost votate  cu 17 voturi pentru.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 171/2015 

 

  Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Marius Adrian Costinaş. 

 

 

   Mircea Hava: „Doamna arhitect şef! V-aş ruga pe viitor, poate ar fi bine să se scrie 

undeva: apă, utilităţi, curent, există sau nu există şi să fie prinse. Ştiţi bine la ce mă refer. 



 

 

 

În momentul în care vrei să construieşti la marginea oraşului este foarte bine. Facem un 

PUD frumos, facem o volumetrie şi pe urmă apare treaba aceasta. Drumul pauză! Bun! 

Acum am văzut că aţi reglementat şi nu au fost cazuri de genul acesta azi. Apă? De unde? 

Curent? De unde? Zona nu are utilităţi! Ar trebui să scrie acolo, undeva.” 

  Călin Hedviga: „În autorizaţie am scris.” 

  Mircea Hava: „Haideţi să scriem şi aici că e foarte bine să ştie că nu are utilităţi. Să 

aibă informaţia. Pentru că, pe urmă ştiţi ce se întâmplă? Pe urmă, ne ducem cu PUD-ul 

acesta  care a făcut parcele pentru 14 case şi vinde. Şi cel care cumpără zice: ce frumos e! 

Să scrie acolo: nu are apă, utilităţi, electrica, canal. Să ştie. Este o informaţie pentru 

cetăţeni care chiar mi se pare ok. Să ştie fiecare ce cumpără. Pentru că, dacă discutaţi cu 

mai multe persoane, o să vedeţi că foarte mulţi au muşcat pentru că au mers pe 

promisiune. Eu cred că nu este o problemă. E bine să se ştie.” 

 

 Părăsesc sala de şedinţă domnii consilieri Sandu Cornel Stelian şi Raul 

Sebastian Tudoraşcu. 

 

  15. Dezmembrarea și înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba 

Iulia asupra unor imobile (terenuri) situate administrativ în Alba Iulia (zona Stadion) 

   Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Aurica Groza: „Este vorba de înscrierea dreptului de proprietate a municipiului 

Alba-Iulia asupra imobilelor. De fapt, este stadionul municipiului Alba-Iulia care va fi 

înscris în trei cărţi funciare. Fiecare teren cu suprafaţa respectivă în baza HG transmisă 

în 2003.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru. ” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 172/2015 
 

 Revin în sala de şedinţă domnii consilieri Sandu Cornel Stelian şi Raul 

Sebastian Tudoraşcu. 

 

    16. Parcelarea și înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia 

asupra imobilului (teren), situat administrativ în Alba Iulia, str. Primăverii, nr. 28A 

   Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 



 

 

 

  Aurica Groza: „Este vorba de o parcelare şi înscrierea dreptului de proprietate a 

municipiului Alba-Iulia asupra unui teren aflat în curtea imobilului pe strada 

Primăverii. nr. 28A.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16. ” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 173/2015 
 

 

  

    17. Atribuirea în proprietatea solicitanților proprietari ai apartamentelor, terenul 

aferent locuinței în cotă indiviză deținută din construcții 

   Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Aurica Groza: „Este atribuire în proprietate a cotei de teren aferentă, conform 

art. 36 din Legea nr. 18.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 174/2015 

 

      

  18. Parcelarea și înscrierea dreptului de proprietate al municipiului Alba Iulia 

asupra imobilului (teren) situat administrativ în Alba Iulia, str. Siretului, nr. 40 

   Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Aurica Groza: „Este tot o parcelare şi înscriere a dreptului de proprietate a 

municipiului în vederea vânzării a suprafeţei de 76 mp.” 

   Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 175/2015 

 

    

 



 

 

 

    19. Însușirea documentației de rectificare a suprafeței imobilului situat în Alba 

Iulia, P-ța  I.C. Brătianu, nr.2 

    Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Aurica Groza: „Este o însuşire a unei documentaţii de rectificare de suprafaţă. 

Este vorba de fostul Romtelecom, unde au drept de administrare. Îşi rectifică suprafaţa 

de la 2581 la 2620 mp.”  

    Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru aprobare?” 

                    ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 176/2015. 

 

  

 20. Parcelarea, schimbarea categoriei de folosință și înscrierea dreptului de 

proprietate în domeniul privat al municipiului Alba Iulia asupra unor imobile 

(terenuri), înscrise în CF nr. 95249 Alba Iulia  

   Se dă cuvântul domnului Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Aurica Groza: „Este parcelare şi schimbarea categoriei de folosinţă şi înscriere 

pe municipiu în vederea concesionării în baza unui PUD aprobat luna trecută pe 

bulevardul Revoluţiei.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

  

  S-a adoptat Hotărârea nr. 177/2015 

 

        

 21. Aprobarea încheierii unui act adiţional la contractul de asociere 

nr.15.930/2007 încheiat între Consiliul Local şi Club Sportiv „MOVA” Alba Iulia 

      Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

  Mihai Pripon: „Este vorba de încheierea unui act adiţional  care are două 

componente.” 

  Pocol Dorin: „Unde este?” 

  Paul Voicu: „La domnul Linca. Comisia?” 



 

 

 

  Mihai Pripon: „Amplasarea acestui balon a fost aprobată prin PUD. Discuţia 

care s-a ridicat la comisie a fost solicitarea domnului Lincă pentru amplasarea unui 

spaţiu de odihnă şi recreere.” 

  Călin Hedviga: „Ce este? Terasă?” 

  Pleşa Gabriel: „Da.” 

  Călin Hedviga: „Am discutat-o în comisie şi am zis că nu se încadrează.” 

  Paul Voicu: „Numai puţin.  Nu putem trata la domeniul public direct această 

terasă sau cum îi spune, care trebuia să treacă pe la urbanism.” 

  Ioan Bogăţan: „Comisia a fost de acord cu amplasarea acestei structuri 

presostatice dar nu şi cu solicitarea de activitate comercială acolo pentru că ar fi o 

discriminare faţă de cei care au solicitat prin licitaţii. Nu e corect.” 

  Mircea Hava: „Noi am scos la licitaţie spaţiile. Spaţiul este spaţiu. Dacă se 

umple toată Cetatea de boacăze! Nu are nici un rost să îşi facă cineva, să bage sute de 

mii de lei ca să facă ceva! Este exact regulamentul cu bicicletele.  Unul s-a chinuit şi 

plăteşte o grămadă de bani după licitaţie pe acea căruţă şi eu vin cu bicicleta, e 

elegantă şi frumoasă şi îmi place, în faţa lui cu un preţ şi vinde suc!  Nu domnule! Te 

duci în altă parte! Trebuie să facem ceva. Nu putem să lăsăm această devălmăşie! Nu 

am nimic cu chestia în care părinţii trebuie să stea undeva!” 

  Paul Voicu: „Domnul Pripon! Nu discutăm partea cu terasa. Da? Discutăm doar 

partea cu balon.” 

  Ioan Bogăţan: „Dacă s-au obţinut şi aprobările necesare, probabil.” 

  Mihai Pripon: „Da. Cele cu Ministerul Culturii.” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: „În hotărâre scrie  spaţiu unde se pot servi  produse 

ambalate necesare activit[ílor sportive desf[;urate ]n incinta bazei sportive.” 

  Paul Voicu: „Mai bine îl amânăm.” 

  Pocol Dorin: „E mai simplu să îl amânăm.” 

  Pleşa Gabriel: „Problema este că, în cerere scrie foarte clar. Deserveşte doar pe 

cei care folosesc spaţiul.” 

  Petric Vasile: „Poate deservi! Cine ştie!” 

 

  Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 

 

  Paul Voicu: „Sunteţi în unanimitate de acord cu mine să facem următoarea 

modificare?  Clubul Sportiv Mova va putea să amplaseze cu caracter sezonier în 

perioada 1. 11 – 31. 03 o structură presostatică pentru acoperirea unui teren de tenis. 

Punct. Atât. Restul tăiem jos. Sunteţi de acord cu această modificare a proiectului. 

Cine este pentru cu această modificare?” 

  „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 12 voturi pentru, un vot 

împotrivă Medrea Bogdan şi 2 abţineri Şerdean Dorin Pavel, Pocol Dorin.” 
 

  Mircea Hava: „Domnule preşedinte! Staţi puţin! S-a votat! Este o chestiune de 

afront la toată munca pe care au depus-o o grămadă de oameni şi de strofocare cu tot 

soiul de boacăze din acestea. Dacă vreţi să bocănalizaţi sau nu ştiu care este termenul, 

Cetatea, spuneţi-ne! O lăsăm dracului în pace şi faceţi ce vreţi acolo! Puneţi baloane, 



 

 

 

wc-uri publice acolo! Un pic de înţelegere trebuie să aveţi! L-am lăsat atunci că a fost 

o treabă! Dar trebuie să înţelegeţi! Nu am nimic! M-am bucurat ce a făcut omul! Îl 

felicit! Îl respect! Dar chestia aceasta: copiii, copiii, copiii! V-am mai spus încă odată, 

mi se pare de prost gust! Copiii noştri! Eu nu am venit niciodată cu copiii mei!  Pe 

mulţi am auzit să spună: copilul şi copilul! Să fim serioşi! Eu nu am nimic împotrivă! 

Mai facem un balon acolo! Mâine facem pe acoperiş nu ştiu ce şi ne batem joc de toată 

forţarea şi de tot ceea ce am atras de atâţia ani!” 

  Pocol Dorin: „Vă spun că e o porcărie! Nu e de lemn!” 

  Mircea Hava: „Exact ce spui! Înţeleg în şanţuri am mai lăsat câte o terasă. V-am 

explicat de ce. Vine vremea în care oamenii vor avea chestiunile acelea. Vedem ce se 

va întâmpla la licitaţie. Dar vă mai spun încă un lucru de discutat cu oamenii care vor 

să investească. Domnule, îmi garantaţi  că în jur nu o să mai lăsaţi terase şi tot soiul de 

prostii? Păi, bineînţeles că îţi garantez! Ar fi ca şi cum am găsi pe cineva să facă o 

parcare publică subterană şi noi să lăsăm în jur să parcheze fiecare cum vrea!” 

  Pocol Dorin: „Gratuit!” 

  Mircea Hava: „Suntem excepţionali! În primul rând, vă spun puţin respect faţă 

de munca care s-a depus acolo şi toată forţarea de a aduce bani! Acum, hai să umplem 

cu tot soiul de colibe!” 

  Pocol Dorin: „Şi vreau să vă spun că a mai fost încă un proiect, o discuţie pe 

tema aceasta şi s-a opus. Adică, nu s-a aprobat. Acum vine acelaşi proiect cu aceeaşi 

chestiune! Adică, nu acelaşi proiect! Aceeaşi chestie şi la altul e voie! Pa! Eram în 

Consiliul local şi atunci şi acum! Domnule Primar are perfectă dreptate!” 

  Paul Voicu: „Revenim la vot!” 

  Medrea Bogdan: „Dar s-a votat!” 

  Paul Voicu: „Domnilor! Nu e prima dată când revenim la vot în Consiliul local 

pe un proiect votat! Eu vă propun să revenim la vot!” 

  Mircea Hava: „În primul rând trebuia un aviz urbanistic care nu s-a făcut! S-a 

încălcat procedura, domnule secretar! Nu suntem pe păşune!  Trebuia aprobat 

urbanistic! Şi acolo trebuia aprobat urbanistic! Doi la mână! Venim cu chestia aceasta! 

Şi trei la mână!  Noi avem o chestiune în Primărie în care vis a vis de Cetate, trec pe la 

mine! Patru la mână! Să mă înţelegeţi! Eu o dau în contencios dacă e aşa! Ş am 

terminat povestea! Noi ştim ce facem acolo! Nu poţi, domnule! Aceasta este treaba 

noastră! Cât băgăm, câte facem ca să fie frumos şi bine! Dimineaţă la ora 10,00 mă 

uitam la grupurile de turişti care treceau!” 

  Paul Voicu: „Vă propun să revenim la vot! Şi deocamdată numai domnul Crişan 

nu e de acord! Sunteţi de acord?” 

 

  Revine în sala de şedinţă domnul consilier Sandu Cornel Stelian. 

 

  Pocol Dorin: „Cu ce?” 

  Paul Voicu: „Să revenim la vot la acest punct.” 

  Pocol Dorin: „Dar s-a votat! Dar nu a trebuit! Aşa aţi votat! Aţi auzit acum!” 

  Paul Voicu: „Deci, revenim la vot la punctul 21. Cine este pentru revenire la 

vot?” 



 

 

 

  „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 13 voturi pentru şi 3 abţineri 

Vasile Crişan, Medrea Bogdan, Clepan Dimitrie.” 

  Paul Voicu: „Supun la vot încă odată proiectul nr. 21. Cine este pentru?” 

  Vasile Crişan: „Pentru ce?” 

  Paul Voicu: „Pentru aprobarea proiectului nr. 21. Vedeţi dacă nu sunteţi atenţi!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Domnul Primar ne spunea despre terasă nu despre 

cort.  Cortul e altceva. Cortul e altceva despre care am discutat de un an de zile. Să 

zicem povara aceasta cu cortul. Domnul Primar spunea despre terasă.” 

  Paul Voicu: „Eu v-am spus şi nu aţi fost atent. Ascultaţi-mă un pic. Eu v-am citit 

din proiect şi v-am spus: Clubul Sportiv Mova va putea să amplaseze cu caracter 

sezonier în perioada 1. 11 – 31. 03 o structură presostatică pentru acoperirea unui teren 

de tenis. Şi am scos cu totul terasa afară. Şi am supus-o la vot. Şi acum revenim la vot 

că aţi votat că revenim la el.” 

  Albani Rocchetti Simone: „Dar nu am votat de câteva ori la urbanism, am votat 

proiectul, am votat tot  şi acum îi dăm refuz? Adică, mi se pare total ilogic din partea 

noastră. L-am votat de 2-3 ori balonul acesta! Şi acum îl refuzăm!” 

  Paul Voicu: „Nu sunteţi atenţi! Eu îmi permit ca preşedinte să vă spun nişte 

lucruri că nu sunteţi atenţi şi vi le spun încă odată. Nu am votat niciodată definitiv 

acest balon. Nici urbanistic, nici administrativ. L-am votat o singură dată pentru 

sezonul unei ierni. Acum vine domnul investitor şi ne solicită ca să îl aibă în fiecare 

sezon de iarnă. Greşesc, doamna Hedviga?” 

  Călin Hedviga: „Aţi votat doar PUD actualizat de Ministerul Culturii pentru ce 

zice domnul Paul Voicu.”  

  Paul Voicu: „Corect! Şi l-am amplasat pe o singură iarnă. Şi acum, omul solicită 

să îl pună şi să îl aibă în fiecare an din 01. 11- 31.03. Bun.  Şi am votat. S-a revenit la 

vot. Am votat cu toţii. Şi acum vă întreb încă odată. Cine este pentru aprobarea acestui 

balon de la 01. 10 – 31. 03?” 

  Mihai Pripon: „Până la tenis?” 

  Sandu Cornel Stelian: „Până la tenis! Da!” 

  Paul Voicu: „Şi voi înţelegeţi ca şi consilierii locali? Cine este pentru?” 

  Pleşa Gabriel: „Atenţie! Votăm încheierea unui act adiţional. Aici era.” 

  Albani Rocchetti Simone: „Eu sunt de acord pe un an de zile.” 

  Vasile Crişan: „Domnul preşedinte de şedinţă a citi şi cu acel amendament s-a 

votat!”  

  Paul Voicu: „Domnul Crişan! V-am dat cuvântul! Tot aşa am supus întregului 

consiliu să revenim la vot!  Şi am votat să revenim la vot! Ce să fac acum! Ca 

preşedinte trebuie să supun la vot! Supun la vot. Cine este pentru?” 

  Vasile Crişan: „Eu nu particip la vot!” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 2 voturi pentru Clepan Dimitrie, 

Albani Rocchetti Simone şi 13 voturi împotrivă Ioan Bogăţan, Paul Voicu, Pleşa 

Gabriel, Sandu Cornel Stelian, Oneţiu Cornelia Maria, Raul Sebastian Tudoraşcu, 

Iancu Gheorghe, Pocol Dorin, Şerdean Dorin Pavel, Popa Pavel, Medrea Bogdan, 

Presecan Marius, Petric Vasile. Domnul consilier Vasile Crişan nu participă la vot.” 

  



 

 

 

  Albani Rocchetti Simone: „Vreau să mai ridic o problemă.  Eu, la momentul 

respectiv, când am votat prima dată am fost împotrivă. Am fost împotrivă şi la culoare 

şi la acest balon sau cort sau cum vreţi să îi spuneţi. Acum mi se pare incorect faţă de 

investitorul  care pe sezonul de iarnă a făcut o investiţie acolo şi după un an de zile nu 

mai este voie. Să îi spunem ce are de făcut.  Nu ne putem schimba de la un an la altul. 

Ne batem jos de oameni şi nu e corect.” 

  

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 178/2015 

 
 

        22. Modificarea Hotărârii nr.388/2014 a Consiliului local cu privire la aprobarea 

prelungirii termenului contractului de închiriere nr.985/2001 încheiat între Consiliul 

Local al municipiului Alba Iulia şi S.C.EUROMEDIA GROUP S.A. 

      Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Mihai Pripon: „Este vorba despre o revenire la un proiect aprobat de 

dumneavoastră  anterior unde, pe lângă faptul că aţi prelungit termenele contractelor 

respective având ca obiect închirierea de teren pentru amplasare  de panouri 

publicitare aţi stabilit un tarif de 100 euro/lună pe locaţie. În urma cererilor pe care le-

au făcut oamenii, am discutat la comisia de licitaţii,  la comisia de domeniu public, am 

revenit cu un proiectde modificare a acelor hotărâri iar la comisie se propune o 

reducere a sumei la 50 euro/lună/locaţie.” 

  Vasile Crişan: „Dacă stăm atât de bine la bugetul Primăriei sau Consiliului local, 

putem reduce! Până acum creşteam taxa ca să aducem bani, acum reducem! Hai să 

reducem!” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru şi un vot împotrivă 

Vasile Crişan. ” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 179/2015 

   
 

 23. Modificarea Hotărârii nr.389/2014 a Consiliului local cu privire la 



 

 

 

aprobarea prelungirii termenelor unor contracte de închiriere încheiate între Consiliul 

Local al municipiului Alba Iulia şi S.C.MULTIRECLAMA S.R.L. 

    Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Mihai Pripon: „Aceeaşi problemă.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru şi un vot împotrivă 

Vasile Crişan. ” 

   

 S-a adoptat Hotărârea nr. 180/2015 

  

   

  24. Modificarea Hotărârii nr.107/2015 a Consiliului local referitoare la 

aprobarea vânzării prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, 

str.Andrei Mureșanu, nr.49 

   Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Mihai Pripon: „ Este vorba de modificarea hotărârii de vânzare  prin negociere 

directă, în sensul că doamna care urmează să cumpere a solicitat să i se dea 

posibilitatea să cumpere în rate.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 181/2015 

 

  25. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui imobil (apartament) situat în Alba 

Iulia, str.Alexandru cel Bun(Ulmului), bl.UE9, ap.2 

   Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 



 

 

 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Mihai Pripon: „Vor urma câteva proiecte în care este vorba de vânzarea prin 

licitaţie publică a unor apartamente care, cu ceva vreme în urmă au avut destinaţia de 

grădiniţe. Aici este vorba de apartamentul 2, bl. UE 9 de pe strada Alexandru cel Bun, 

pe care îl vom trece din domeniul public în domeniul privat şi îl vom vinde prin 

licitaţie publică. Preţul de evaluare şi de pornire a licitaţiei publice fiind de 44500 de 

euro cu TVA, apartament de 4 camere.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 182/2015 

 

   

 

   28. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui imobil (apartament) situat în Alba 

Iulia, str.Samuel Micu(Margaretelor), nr.7, bl.G1, ap.2   

   Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Mihai Pripon: „Este vorba de apartamentul 2 cu 2 camere, vândut prin licitaţie 

publică. Preţ de pornire 25900 euro cu TVA.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr.183/2015 

 

   

 

  29. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin licitaţie publică a unui imobil (apartament) situat în Alba 

Iulia, str.Samuel Micu(Margaretelor), nr.7, bl.G1, ap.3 

   Se dă cuvântul domnului Imihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 



 

 

 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Mihai Pripon: „Este vorba de apartamentul 3, bloc G1, apartament cu două 

camere, preţ de pornire 26600 euro cu TVA.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

   

   S-a adoptat Hotărârea nr. 184/2015 
 

 

  30. Aprobarea încheierii contractului de vânzare-cumpărare a unei locuinţe 

construite din fonduri A.N.L., situate administrativ în municipiul Alba Iulia, 

str.Vânătorilor, nr.32A, bl.C1C, et.2, ap.9 

   Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Mihai Pripon: „Este vorba de aprobarea încheierii unui contract de vânzare-

cumpărare pentru o locuinţă ANL.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 
 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 185/2015 
 

 

    31. Aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat al municipiului 

Alba Iulia și vânzării prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, 

str.București, nr.30D 

   Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Mihai Pripon: „Este vorba de trecerea din domeniul public în domeniul privat al 

municipiului şi vânzarea prin negociere directă a unui imobil. Este vorba de un teren 

pe care sunt amplasate parţial construcţii şi sunt căi de acces şi aşa mai departe în 

curtea omului. Preţul de pornire este 7000 de euro cu TVA.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 
 

  S-a adoptat Hotărârea nr.186/2015  



 

 

 

 

  32. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia și aprobarea 

vânzării prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str.Primăverii, 

nr.28A 

     Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Mihai Pripon: „Este vorba de înscrierea dreptului de proprietate a municipiului 

Alba-Iulia şi vânzarea prin negociere directă a unui teren pe strada primăverii, nr. 28 

A, teren pe care se află amplasate construcţii, proprietatea petentului. Preţ de pornire 

5130 euro cu TVA inclus.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

   

   S-a adoptat Hotărârea nr. 187/2015 
 

 

  33. Alegerea preşedintelui de şedinţă care va conduce lucrările Consiliului local 

al municipiului Alba Iulia în perioada iunie  – august 2015    

   Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Popa Pavel: „Pe viitor, propun ca preşedinte de şedinţă pe următoarele trei luni, să fie 

domnul consilier Petric Vasile.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru şi o abţinere Petric 

Vasile. ” 

   

   S-a adoptat Hotărârea nr. 192/2015 
 

 

 

 

  34. Aprobarea cuantumului cotizației datorate Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară Salubris Alba  

  Se  prezintă proiectul de hotărâre și raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 



 

 

 

servicii publice şi comerţ. 

   Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Paul Voicu: „Prezint eu. Este o taxă la Salubris.” 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru şi o abţinere 

Medrea Bogdan. „ 
 

S-a adoptat Hotărârea nr. 188/2015 
 

 

  35. Însuşirea documentaţiei de apartamentare pentru imobilul situat în Alba 

Iulia, str. Gladiolelor, nr. 7B. 

   Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

      Se dă cuvântul d-lui consilier  Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Paul Voicu:  ”Discuții? Nu sunt, așadar supun la vot cine este pentru?” 

         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru. ” 

   

   S-a adoptat Hotărârea nr. 189/2015 

 

  36. Proiect de hotărâre privind alocarea unor sume de bani din bugetul local 

pentru activități culturale. 

 Se dă cuvântul doamnei Luminița Fara  care prezintă proiectul de hotărâre și 

raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, 

cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

    Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Crișan  care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, 

servicii publice şi comerţ. 

  Vasile Crișan: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

  Luminița Fara: ”Este vorba de alocare de sume de bani din bugetul local pentru 

activități culturale. La articolul 1 suma de până la 3500 lei pentru Școala Gimnazială 

Avram Iancu. Zilele Școlii. 

  Articolul 2 suma de până la 16500 ron pentru Asociația Ryma.” 

  Pocol Dorin: ”Dar chiar în fiecare an! Dar chiar așa!” 

 Paul Voicu: ”Vă propun să votăm pe articole, dacă sunteți de acord. Supun la vot  



 

 

 

Art. 1. Aprobă alocarea sumei de până la 3.500 lei din bugetul local pe anul 2015  – 

capitol cultură – pentru organizarea de către Şcoala Gimnazială ”Avram Iancu  a 

manifestărilor ocazionate de Zilele Şcolii. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 16 voturi pentru.” 

 Paul Voicu: ” Art. 2.  Alocarea sumei de până la 16.500 lei din bugetul local pe 

anul 2015 – capitol cultură –pentru organizarea de către Asociația RYMA  a 

Festivalului ”Play for May”. Cine este pentru?” 

 ”Fiind supus la vot, articolul 2 a fost votat cu 10 voturi pentru, 2 voturi 

împotrivă Medrea Bogdan, Pocol Dorin și 4 abțineri Vasile Crișan, Clepan Dimitrie, 

Șerdean Dorin Pavel, Albani Rocchetti Simone.” 

   Marcel Jeler: ”Articolul 2 nu a trecut. Au fost 10 voturi pentru.” 

 

   

   S-a adoptat Hotărârea nr. 190/2015 

 

 37. Proiect de hotărâre privind completarea protocolului de cooperare între 

Municipiul Alba-Iulia și Muzeul Național al Unirii  Alba-Iulia în vederea valorificării 

patrimoniului cultural  istoric al Municipiului Alba-Iuliaaprobat prin Hotărârea nr. 

143/2014 a Consiliului local. 

  Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet  care prezintă proiectul de hotărâre 

și raportul de specialitate. 

    Se dă cuvântul d-lui consilier  Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică 

şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

    Georgeta Rânghet: ”Este vorba de completarea unui protocol încheiat anul trecut cu 

Muzeul. Pe lângă resursele umane pe care le asigurăm în cadrul parteneriatului să 

asigurăm și paza pentru anumite expoziții.” 

    Paul Voicu: ”Discuții dacă sunt la acest proiect? Nu  sunt, așadar supun la vot. Cine 

este pentru?” 

    ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru.” 

   

   S-a adoptat Hotărârea nr. 191/2015. 

    

   

  DIVERSE: 

  

 1. Paul Voicu: „Avem la diverse raportul de deplasare nr. 39545/2015 al 

domnului Primar Mircea Hava la Praga, Cehia în perioada 11 - 14 mai 2015.” 

 

 2. Marcel Jeler: ”Următoarea solicitare la Diverse este solicitarea cu               

nr. 38603/15. 05. 2015 a numiților Luha Gheorghe, Luha Crucița și Soporan Iuliana.” 



 

 

 

 Paul Voicu: ”Am zis și data trecută să se adreseze STP-ului.”  
 

 

  Paul Voicu: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar şedinţa de azi 

închisă.” 

 

Alba Iulia, 22 mai   2015 
 

 

     PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                  SECRETAR 

                         Consilier                                                    Marcel Jeler 

    Paul Voicu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 
   


